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1. Meddelelser: Skoleleder, personale, elevrådsrepræsentanter og formand 

 

Skoleleder 

- Mads har ansøgt Villum Fonden om penge til Lego League. Vi har i dag 

fået besked om, at skolen får 48500kr fra fonden hertil 

- Vi har afholdt Åbent Hus for kommende elever til 0. klasse. 11 familier 

var tilmeldt arrangementet, men flere familier dukkede op. Det er vi 

meget glade for. Nogle af skolens elever var med til at vise de besøgende 

rundt på skolen. Tak for jeres hjælp. Også tak til de fra bestyrelsen der 

deltog i arrangementet 



- Randers Kommune har udarbejdet en ”Fraværsstrategi” og en 

”Handlevejledning”, som vi skal navigere efter i vores arbejde med at 

forebygge og håndtere bekymrende skolefravær 

- Det kommunale budget har endnu ikke været i 2. behandling, men som 

det ser ud pt, er man ikke gået videre med spareforslaget om 

skolefællesskaber 

- Vi har ansat en ny pædagogmedhjælper pr. 21/10. Hun starter med timer 

i 0A og i SFO 

 

Personale 

- Skolen har fået nye samarbejdspartnere i PPR. De første møder er 

afholdt og det er gode folk, vi samarbejder med 

- Generelt er det vores oplevelse, at det går godt på skolen. Vi arbejder 

lige nu med ”at få det solide til at blive endnu mere solidt” 

 

Elevrådsrepræsentanter  

- Repræsentanterne fortalte kort om elevrådet arbejde indtil videre 

- De har bl.a. talt om muligheden for at etablere en Lektiecafe – efter 

skole, hvor eleverne kunne komme med deres lektier, og få hjælp til det 

der er brug for hjælp til. 

- De har også lavet en ønskeliste til bøger til biblioteket 

- De vil med tiden gerne arbejde med verdensmålene på skolen 

- Der har været afholdt møde i Randers fælles elevråd, hvor de fik en 

introduktion til arbejdet i Randers fælles elevråd og en præsentation af, 

hvad der har været arbejdet med sidste år. 

- Gitte, der står for elevrådet på skolen, var med til opstartsmødet i 

Randers fælles elevråd. Næste gang der er møde, skal repræsentanterne 

selv af sted. 

 

Formand 

-  Intet nyt 

 

2. Det kommunale budget 

 

Anne fremlagde en status på situationen.  

Det endelige budget forventes at blive vedtaget på byrådsmødet d. 10/10, 

hvor der er 2. behandling. 

Mange af spareforslagene er taget af bordet. Politikerne har valgt at 

prioritere almenområdet, hvilket medfører besparelser på specialområdet. 

Hvorledes besparelserne helt konkret udmøntes er endnu uklart. 

Politikerne har ligeledes valgt ikke at arbejde videre med spareforslaget om 

skolefællesskaber. 

Det aftales at bestyrelsen sender en besked ud til alle forældre på Aula om, 

at der ikke arbejdes videre med spareforslaget om skolefællesskaber. 



Samtidig udsendes en stor tak til forældrene for deres opbakning i 

forbindelse med høringssvar. 

Anne giver besked, når budget er vedtaget. 

 

3. Tilsyn: Plan for realisering af bestyrelsens tilsynsansvar samt fremlæggelse af 

tilsynsspørgsmål 

 

I forbindelse med ansættelsen af ny skoleleder, har bestyrelsen gransket i, 

hvilke opgaver/ansvarsområder skolebestyrelsen har. 

En skolebestyrelse skal føre tilsyn med alle dele af skolens virksomhed, dog 

undtagen personale- og elevsager. 

 

Skolebestyrelsesformanden præsenterede resten af bestyrelsen for sin 

bekymring i forhold til skolens håndtering af og arbejde med børn i 

mistrivsel.  

Følgende spørgsmål stilles skolelederen i forbindelse hermed: 

”Hvordan sikrer vi, at indsatsen for at hjælpe et barn, der mistrives på Asferg 

Skole, er en kontinuerlig og målrettet proces?”  

 

Anne vil på næste skolebestyrelsesmøde afdække spørgsmålet 

 

4. Samarbejde med Fårup Skole og Børnebys bestyrelse 

 

Hvordan kunne et samarbejde med Fårup Skole se ud? 

Hvad er naturligt at samarbejde om? 

Det aftales at drøfte disse spørgsmål på næste bestyrelsesmøde. 

 

Tirsdag d. 10/12 møde nogle fra bestyrelsen med nogle fra Fårup skoles 

bestyrelse for at drøfte samarbejdet. 

 

5. Principper.  

 

Anne har undersøgt, hvilke områder, skolen skal have principper for 

(lovpligtige), hvilke principper skolen har, og hvilke principper skolen 

mangler. 

 

Det aftales, at der i arbejdet med principper tages udgangspunkt i de 

principper skolen allerede har.  

 

Næste gang genbesøges princippet om skolehjemsamarbejde. 

 

 

 

 

 



6. Eventuelt 

 

Områdefornyelse – der er drøftelser af, hvordan pengene kan fordeles. Der 

er et ønske om at ophænge infoskærme forskellige steder i byen, bl.a. på 

skolen. 

 

Skolen deltager igen i de kommunale SSP-møder. Det giver god viden om, 

hvad der rør sig rundt omkring i kommunen og også i Asferg efter 

skoletid/om aftenen/i weekenden 


